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KLASA: 024-02/23-01/03 
URBROJ:2178-28-02-23-2 
U  Gornjoj Vrbi, 06.09.2023. godine 
                                                                 Zapisnik 

         o radu 12. sjednice  Općinskog vijeća općine Gornja Vrba  održane 06.09.2023. godine, 
s početkom u 18,00 h u vijećnici općine Gornja Vrba.       

Sjednici su nazočni članovi Općinskog vijeća općine Gornja Vrba: 
IRENA TADIĆ, TOMISLAV MARIJIĆ, DUNJA ODOBAŠIĆ, ANTONIJA TOLIĆ, MAJA 
GREGURIČEVIĆ, MARINA STOJANAC, ĐURO JURIĆ KATUŠIĆ, MARIJA 
KURKUTOVIĆ, IVAN HODAK, IVICA EREŠ i MATO RAŠIĆ 

Odsutni vijećnici: ZDENKO JURIĆ i ANDRIJA ANUŠIĆ. 

       Ostali nazočni:   

Ivan Vuleta, Općinski načelnik, Marica Pavlović, pročelnica JUO općine Gornja Vrba,  
Danijel Odobašić djelatnik JUO, Višnja Babler djelatnica JUO. Zapisnik vodi: Lidija 
Resanović. 

Općinski načelnik, članovima Općinskog vijeća predstavlja novu djelatnicu JUO općine, 
Višnju Babler, koja je primljena na radno mjesto Više stručne savjetnice za financije i 
proračun. 

     Nakon što je pozdravila sve nazočne, otvorila sjednicu  i prozivanjem utvrdila kvorum,  
Predsjednica  Općinskog vijeća, Dunja Odobašić daje na usvajanje Zapisnik o radu sa             
11. sjednice Općinskog vijeća. Isti je jednoglasno usvojen. 
     Na usvajanje potom daje predloženi dnevni red. 
     Općinski načelnik, dopunjuje dnevni red točkom 6. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o 
sufinanciranju boravka djece s područja općine u dječjim vrtićima.  
      Drugih prijedloga za dopunu dnevnog reda nije bilo, te predsjednica Općinskog vijeća, 
Dunja Odobašić, daje na usvajanje  predloženi dnevni red s dopunom Općinskog načelnika. 
Po provedenom glasovanju konstatira da je za sjednicu jednoglasno utvrđen slijedeći: 
 
                                                             D N E V N I    R E D:  
 -   Aktualni sat  
 

1. Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna Općine Gornja Vrba za 2023. godinu; 

2. Prijedlog Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja „Groblja Gornja Vrba“ u 
Gornjoj Vrbi; 

3. Izvješće o radu Općinskog načelnika za razdoblje od 01.01.2023. – 30.06.2023. g.; 

 



4. Prijedlog Godišnjeg plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Gornja Vrba za 
2024. g. 

5. Prijedlog Odluke o načinu upravljanja i korištenja sportskih građevina u vlasništvu 
Općine Gornja Vrba 

6. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o sufinanciranju boravka djece s područja općine u 
dječijim vrtićima. 

 
 

- Aktualni sat 
 
Tomislav Marijić, pita za održavanje igrališta na Klisu, koje je toliko zaraslo da su ga morali 
malčirati. Nadalje, navodi da je potrebno popraviti igračke i ogradu na igralištu iza škole i na 
Klisu. Zahvalio se načelniku na postavljenom roštilju.  
Općinski načelnik, odgovara da bi bilo dobro javiti u općinu kad trava preraste kako bi se na 
vrijeme pokosilo. Što se tiče dječjih igrališta, razgovarao je s jednim obrtnikom s Klisa koji 
treba obići igrališta i dostaviti ponudu.  
Antonija Tolić, upozorava na napuštenu ruševnu kuću koja predstavlja opasnost za 
prolaznike, a posebno za djecu koja se tamo igraju. 
Danijel Odobašić, treba utvrditi vlasnika i upozoriti ga putem komunalnog redara. 
Marija Kurkutović,  pita može li se što učiniti po pitanju bacanja smeća od Klisa prema 
Donjoj Vrbi, te može li se pokositi kanal uz cestu prema groblju s desne strane. 
Mato Rašić, vezano za smeće navodi da je put prema auto-cesti također zatrpan smećem, 
toliko da svaki put kad prolazi tim putem probije gumu na traktoru. Postoji li mogućnost 
postavljanja kamere.  
Općinski načelnik, odgovara da se traži rješenje za uklanjanje smeća, koje treba negdje i 
odvesti. Nadalje, mišljenja je da je na putu prema auto-cesti najbolje postaviti rampu, a 
ključeve dati onim poljoprivrednicima koji tamo obrađuju zemlju. Može se razmisliti i o 
postavljanju kamera. Općina će pozvati firmu koja održava javne površine, te zatražiti da se 
pokosi kanal prema groblju i da povremeno obilazi igrališta kao i ostale javne površine 
Ivan Hodak, pita u kojoj je fazi izgradnja tribine u Donjoj Vrbi i je li moguće ograditi dječje 
igralište. 
Općinski načelnik, odgovara da su naručeni nosači za tribinu, te očekuje njen završetak. Slaže 
se da je igralište potrebno ograditi.  
  
Po završetku aktualnog sata prelazi se na rad prema utvrđenom dnevnom redu. 
 
TOČKA 1. Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna Općine Gornja Vrba za 2023. godinu 

 

Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna Općine Gornja Vrba za 2023. godinu dostavljen je 

vijećnicima elektronskim putem uz poziv za sjednicu. 

Obrazloženje daje Danijel Odobašić, navodeći da je osnovni razlog rebalansa sanacija velike 

štete na domu u Donjoj Vrbi koja je posljedica olujnog nevremena od 19.07.,  a pored toga su 

se uskladile i ostale pozicije gdje je bilo potrebno. Osim navedenog potrebno je povećati i 

stavku 80 na 22.500 eura, budući smo u međuvremenu dobili ponudu za nabavku kanti za 

odvojeno prikupljanje otpada, odnosno za plastiku. Ovo povećanje pokrit će se iz viška 

prihoda. 



Pitanja nije bilo, te predsjednica Općinskog vijeća, daje na usvajanje predložene izmjene i 

dopune Proračuna. Po provedenom glasovanju konstatira da je većinom glasova (9 ZA i 2 

PROTIV) Općinsko vijeće donijelo; 

- I. izmjene i dopune Proračuna Općine Gornja Vrba za 2023. godinu 

 
TOČKA 2. Prijedlog Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja „Groblja Gornja 
Vrba“ u Gornjoj Vrbi 
 
Prijedlog Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja „Groblja Gornja Vrba“ u Gornjoj 
Vrbi dostavljen je vijećnicima elektronskom poštom uz poziv na sjednicu. 
 
Općinski načelnik, uvodno obrazlaže da je izrađen konačni prijedlog UPU-a groblja Gornja 
Vrba i da je odluka pripremljena za donošenje. Ostalo je izvesti priključak na vodu od strane 
Vodovoda i provesti tehnički pregled. Namještaj je nabavljen ranije. Očekujemo da će se do 
kraja godine započeti s ukopom. 
 
Pitanja nije bilo, te predsjednica Općinskog vijeća, daje na usvajanje predloženu Odluku o 
donošenju Urbanističkog plana uređenja „Groblja Gornja Vrba“ u Gornjoj Vrbi. Po 
provedenom glasovanju konstatira da je većinom glasova (10 ZA i 1 SUZDRŽAN) Općinsko 
vijeće donijelo; 

- Odluku o donošenju Urbanističkog plana uređenja „Groblja Gornja Vrba“ u Gornjoj 
Vrbi 

 
TOČKA 3. Izvješće o radu Općinskog načelnika za razdoblje od 01.01.2023. – 30.06.2023. g. 

 

Izvješće o radu Općinskog načelnika za razdoblje od 01.01.2023. – 30.06.2023. g. dostavljeno 

je vijećnicima elektronskim putem uz poziv za sjednicu. 

Općinski načelnik navodi da su Izvješćem obuhvaćeni svi radovi i sve aktivnosti u 

promatranom razdoblju. Ukoliko treba dodatno nešto pojasniti, zatražio je da se postave 

pitanja. 

Đuro Jurić-Katušić, obzirom je projekt „ Zaželi“ završio, pita je li u planu novi projekt. 

Danijel Odobašić odgovara da se uskoro očekuje raspisivanje novog natječaja za projekt koji 

će trajati tri godine. Ima novosti i za zaposlene u projektu i za krajnje korisnike, npr. uvodi se 

imovinski cenzus za korisnike,  a zaposlenici mogu biti osobe oba spola, bez obzira na godine 

uz uvjet da su prijavljeni na Zavodu za zapošljavanje. Kućanstvo koje je u programu može 

brojiti max.2 člana. Općina će biti spremna za prijavu. 

Nakon rasprave, predsjednica Općinskog vijeća daje na usvajanje  Izvješće o radu Općinskog 

načelnika za razdoblje od 01.01.2023. – 30.06.2023. g. Po provedenom glasovanju, konstatira 

da je Općinsko vijeće većinom glasova (7 ZA, 2 PROTIV i 3 SUZDRŽANA) donijelo; 



- Zaključak o usvajanju Izvješća o radu Općinskog načelnika za razdoblje od 

01.01.2023. – 30.06.2023. g 

 
TOČKA 4. Prijedlog Godišnjeg plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Gornja Vrba 
za 2024. g. 
 
Prijedlog Godišnjeg plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Gornja Vrba za 2024. g. 
dostavljen je vijećnicima elektronskim putem uz poziv na sjednicu. 
 
Uvodno obrazloženje daje pročelnica JUO, Marica Pavlović, navodeći da se radi o obvezi 
prema Zakonu o fiskalnoj odgovornosti. Donosi se svake godine za narednu godinu. 
 
Bez daljnje rasprave predsjednica Općinskog vijeća daje na usvajanje prijedlog Godišnjeg 

plana, te po provedenom glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće većinom glasova (7 ZA, 

2 PROTIV i 3 SUZDRŽANA) donijelo; 

 
- Godišnji plan upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Gornja Vrba za 2024. g. 

 
 
TOČKA 5. Prijedlog Odluke o načinu upravljanja i korištenja sportskih građevina u 
vlasništvu Općine Gornja Vrba 
 
Prijedlog Odluke o načinu upravljanja i korištenja sportskih građevina u vlasništvu Općine 
Gornja Vrba dostavljen je vijećnicima elektronskim putem uz poziv na sjednicu. 
 
Pročelnica JUO, Marica Pavlović, uvodno obrazlaže Prijedlog odluke, navodeći da se ista 
donosi u skladu sa Zakonom o vlasništvu i  drugim stvarnim pravima i Zakonom o sportu. 
Također, ista je temeljena na preporuci Državnog ureda za reviziju. Na području općine 
imamo dva sportska objekta kojima su se koristili nogometni klubovi Omladinac u Gornjoj 
Vrbi, te Zvonimir u Donjoj Vrbi, na temelju sklopljenih ugovora s Općinom. Ugovori su 
istekli, te će se po usvajanju ove odluke raspisati pozivni natječaj za upravljanje i korištenje 
sportskih građevina na području općine. Po provedenom natječaju sklopit će se ugovori, 
kojima će se detaljno utvrditi prava i obveze vlasnika sportskih građevina i sportskih klubova 
kao korisnika istih. 
 
Tomislav Marijić, pita može li se ugovor raskinuti ukoliko se ne poštuju uvjeti natječaja. 
Općinski načelnik, odgovara da će se ugovorom utvrditi razlozi za raskid ugovora. 
Ivan Hodak, što bi se dogodilo da se osnuje još jedan klub. 
Općinski načelnik, odgovara da bi se u tom slučaju klubovi morali međusobno dogovoriti oko 
korištenja sportskih građevina. U Gornjoj Vrbi imamo NK Omladinac i Školu nogometa 
NOPO, koji koriste istu građevinu. 
 
Po završetku rasprave, predsjednica Općinskog vijeća daje na usvajanje predloženu Odluku, 
te nakon provedenog glasovanja konstatira da je Općinsko vijeće većinom glasova (10 ZA i 1 
SUZDRŽAN) donijelo; 
 

- Odluku o načinu upravljanja i korištenja sportskih građevina u vlasništvu Općine 
Gornja Vrba 



 
 
TOČKA 6. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o sufinanciranju boravka djece s područja 
općine u dječijim vrtićima. 
 
Općinski načelnik, kao predlagatelj ove točke, obrazlaže da su nakon slanja materijala za 
sjednicu Vijeća, od gradskih dječijih vrtića Ivana Brlić Mažuranić i Potjeh  došla odluka 
kojom  vrtići ne žele više sklapati ugovor s općinom o sufinanciranju boravka djece u 
vrtićima, nego traže da općina sufinanciranje dogovori s roditeljima.  
Maja Greguričević, pita može li se iznos sufinanciranja vrtića korigirati u skladu s 
poskupljenjem. 
Općinski načelnik odgovara da će se prijedlog razmotriti kod donošenja proračuna za 2024. 
godinu. 
Tomislav Marijić, pita je li to konačna odluke vrtića. 
Općinski načelnik, odgovara da ne možemo na to utjecati, nego se moramo prilagoditi.  
Danijel Odobašić, takav način sufinanciranja znači više obveza za roditelje i općinsku upravu. 
  
Po završetku rasprave, predsjednica Općinskog vijeća daje na usvajanje predloženu Odluku, 
te nakon provedenog glasovanja konstatira da je Općinsko vijeće jednoglasno donijelo; 
 
Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o sufinanciranju boravka djece s područja općine u dječjim 
vrtićima. 

 

 
 
Sjednica je zaključena u 18,40 sati. 
 
 
 
Zapisnik vodila:                                                                                     PREDSJEDNICA 
Lidija Resanović                                                                                OPĆINSKOG VIJEĆA: 
 
                                                                                                           Dunja Odobašić, mag.iur. 

 
 
 
 


